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«Amb les inversions, 
els comerciants es 
beneficiarien d’un 
projecte a peu de 
carrer, i no a 17 km»

«Membres d’UL ja 
comencen a dir que 
potser no està tenint 
la repercussió que 
semblava»

Rossend Areny
CONSELLER DE LA  MINORIA

ANA / M.C 

33 El conseller del PS de Sant Julià, Rossend Areny. 
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SANT JULIÀ DE LÒRIA 

A
l Comú de Sant Julià de Lò-
ria la minoria té poca par-
ticipació en les decisions 
comunals, segons va ex-

plicar el conseller socialdemòcrata, 
Rossend Areny, en una entrevista a 
l’ANA. El conseller del PS va criticar 
sobretot el fet que en el tema princi-
pal de la parròquia, Naturlàndia, no 
hi hagi una comissió específica sinó 
que «se n’encarrega directament el 
gabinet dels cònsols». En aquest sen-
tit, Areny va mostrar la seva oposició 
en el fet que el Comú estigui deixant 
de fer «moltes inversions» amb la vo-
luntat de «no incrementar un deu-
te», però que el motiu perquè es des-
carten aquestes inversions és «per 
destinar els diners a un altre lloc», a 
Naturlàndia, va assegurar el conse-
ller de la minoria. Aquest és un pro-
blema que «hem denunciat fins ara 
i continuarem denunciant». 

Tot i que Areny va admetre que 
«no és el millor moment» per fer in-

El PS critica que el Comú no inverteixi 
en el comerç per culpa de Naturlàndia 
Areny diu que el mandat 
d’UL+DA ha anat 
«d’incendi en incendi»
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SANT JULIÀ DE LÒRIA

versions, també va indicar que «si 
es fessin aquestes inversions, els co-
merciants i hotelers es beneficiarien 
d’un projecte a peu de carrer a Sant 
Julià i no a disset quilòmetres de la 
parròquia».

De fet, des del PS creuen que l’im-
pacte de Naturlàndia en el comerç 
no és el que hauria de ser i per això 
han iniciat una ronda de contactes 
per conèixer l’opinió dels establi-
ments sobre el volum de negoci que 
els suposa el parc. A més, Areny va 
manifestar que «membres d’UL ja 
comencen a dir que potser no està 
tenint la repercussió que semblava».

El conseller socialdemòcrata va 
recordar el concepte de shopping vi-
llage amb què «tothom s’omplia la 
boca durant la campanya» i va ins-
tar a buscar el suport d’inversors pri-
vats per una iniciativa en aquest sen-
tit «ja que a l’hora de posar diners 
per a la inversió que s’està fent a dis-
set quilòmetres no responen», va 
afegir. 

DOS ANYS «D’INCENDIS»/ Després de 
pràcticament dos anys de mandat 
comunal d’UL+DA, Areny va dir que 
durant aquest període la sensació 
que té és que «anem d’incendi en in-
cendi».Segons Areny, «anem d’una 
generació de notícies una mica con-

ria la retirada de la carpa del Prat 
Gran, «que els dos partits portà-
vem al programa electoral», o me-
sures per incentivar el comerç o la 
construcció.  També va valorar po-
sitivament la política de fires però 
aquesta tan sols «ajuda a arrodo-
nir els finals de mes» dels comer-
ços, va afirmar. Pel que fa als in-
centius per al comerç i la construc-
ció, però, va insistir en que s’estan 
deixant de fer inversions en aquest 
àmbit per destinar els diners a Na-
turlàndia. H

flictiva a una altra»
Des de l’oposició constaten 

aquest «tarannà» i tot i que han de-
manat poder participar més activa-
ment en les decisions de la parrò-
quia a través de les comissions, «en 

algunes es treballa millor que al-
tres», va apuntar Areny.

El conseller del PS va reconèixer 
que s’han fet coses positives, «pe-
rò cal anar a buscar al primer any 
de mandat». Entre aquestes hi hau-


